



مترجمون محلفون ومعتمدون لدى كافة الجهات الحكومية والوزارات والسفارات في دولة الكويت
Sworn and Authorized Translators Before All The Governmental Authorities, Ministries and Embassies in The State of Kuwait

Date: Thursday 09th January 2025

Corresponding: 10th Ragab 1446

Ref.: 2025_117634



State of Kuwait

Ministry of Finance

Income Tax Retention Release Certificate

The Ministry of Finance has no objection to releasing the income tax retention of:

ENERGY SOLUTIONS GENERAL TRADING & CONT. CO. WLL

Civil ID: 2762963

Registration No.: 143197

For all their signed contracts, unless there are any other dues payable to foreign parties taking part in performing the said contracts. The retention amounts shall be released subject to articles (16 & 37) of the executive regulations of the income tax decree No. 3/1955 as amended by law No. 2/2008 and to inform the tax submission and planning department and hold 5% of the contract value or each payment paid to the parties with whom they made contracts, agreement, or transactions.

No amounts nor payments to be paid without the original certificate, and the ministry of Finance shall have the right to claim the due tax from the pertaining party in accordance with the provisions of article No. (39) of the aforesaid executive regulation.

*This certificate ends on 31/12/2025.



Kindly verify QR
CODE via MOF App
before payment





التاريخ : Thursday 09 Jan 2025

الموافق : الخميس 10 رجب 1446

رقم الطلب : Ref_2025_117634

شهادة إفراج عن محجوز ضمان ضريبة الدخل

لا مانع لدى وزارة المالية من الإفراج عن محجوز ضمان ضريبة الدخل الخاص بـ

شركة انرجي سليوشنز للتجارة العامة والمقاولات

الرقم المدني: 2762963

رقم التسجيل: 143197

عن كافة العقود المبرمة، ما لم يكن هناك مستحقات لجهات أجنبية مشاركة في تنفيذ العقود، ويتعين على جهة الإفراج عن محجوز الضمان إعمال أحكام المادتين رقم (37،16) من اللائحة التنفيذية لمرسوم ضريبة الدخل رقم 3 لسنة 1955 المعدل بالقانون رقم 2 لسنة 2008 وإخطار إدارة الخضوع الضريبي والتخطيط وحجز ما نسبته 5% من قيمة العقد أو من كل دفعة مسددة إلى من أبرموا معهم عقود أو اتفاقيات أو تعاملات.

ولا تصرف أية مستحقات إلا بموجب الشهادة الأصلية، ولوزارة المالية مطالبة الجهة بالضريبة المستحقة وفقاً لأحكام المادة رقم (39) من اللائحة التنفيذية المشار إليها أعلاه.

*مدة صلاحية الشهادة تنتهي في 31/12/2025



يرجى التحقق من QR CODE قبل الصرف
عبر تطبيق وزارة المالية



وزارة المالية - القطاع الضريبي - إدارة الخضوع الضريبي والتخطيط - قسم إصدار الشهادات و البطاقات الضريبية
للتواصل: البريد الإلكتروني (info_taxcert@mof.gov.kw) / ت: (22482837) - (22482893) - (22482887)